
Referat styremøte skigruppa Røros IL 12/1-2023 

 

Tilstede: Eivind, Silje Mari, Katrine, Christen, Åsmund(ref) og Mathias 

1: Nytt fra hovedlaget: 

Lys i lysløypa er hovedlagets ansvar 

Ekstra lys i langegga er hovedlagets ansvar. 

Mathias skal sjekke opp angående mulig manglende sponsormidler fra 

hovedlaget. 

 

2: Sportslig: 

A: Evaluering 

Treninger: Større oppslutning. Fint med en «kickoff» slik vi hadde i år, med mat 

og informasjon etter en trening. Fint med aldersdeling. 

Skirenn Os: Fungerte bra. Solgte for 18 000kr (parkering inkludert). Vi kan gjøre 

noe med startrekkefølgen for at arrangementet skal bli mere kompakt. På den 

måte blir det mindre venting på premieutdeling. Ca 19 000kr i overskudd.  

B: Rennhelg Trondheim. 31 stykker påmeldt! 

Romfordeling: OK  

Økonomi: OK 

Opplegg ellers: Lagmøte kvelden før. Klassisk lørdag. Middag på Egon lørdag. 

Mulighet for Rush på tur hjem.  

C: Soknastafetten22/1: Busstur og pizza? Vi lanserer opplegg og ser hvor mange 

som melder seg på. Eivind legger ut nytt arrangement på Spond. 

D: Allidrett-ansvarlige: Katrine har spurt Stine. Kankje Lars og Katrine?  

E: Mini-VM: Rørosbanken var interessert i å arrangere renn. 12 mars er anntatt 

arrangementsdato. 

F: Torsdag 19/1 blir det trenerkurs på ski i langegga. 

 

3:Info 



A: Evaluering spond, facebook og sesongprogram 

Påmelding til renn med tid bør foregå på Spond. Annen påmelding i 

lysløypa(trening og uten tid) kan melde seg på direkte i bua på stadion. 

 

4: Økonomi 

A: Status2022: Gruppeledermøte satt opp. Kan ta opp manglende innbetalinger 

fra hovedlaget da. 

B: Julekalender: Gikk fint med salget stort sett. 

C: Skiltprosjekt lysløypa: Skiltene satt opp.  

D: Overføringer fra idrettslaget: Eivind spør på gruppeledermøte. 

E: Andre mulige inntektskilder: Loddsalg på lagsmesterskap. Ta 50kr. for 

lagsmesterskap? 

 

5: Politiattest trenere, status: Åsmund har skaffet seg attest, Eivind har satt i 

gang prosess. Mange som mangler. Åsmund sender påminnelse. 

 

6: Forberede årsmøte 

A: Dato: 9/2 hos Eivind 

B: Årsberetning: Åsmund lager årsberetning. 

C: Valg:  Alle i styret ønsker å fortsette, spørsmålet er om Frode Bukkvoll 

fortsetter i valgkomiteen. 

 

6: Diverse: 

A: Mulig tilbakemelding om turngruppa om  omfanget av «konkurransepartiet» 

vs alder på aktuelle deltagere og mulighet for allsidighet. I uttaksbrevet til 

konkurransepartiet står det at det er vanskelig å kombinere med andre 

idretter. Eivind skriver en liten mail til turngruppa angående dette. 

B: Forespørsel om VM i hundekjøring i 2025. Vi må høre om hva som ligger i 

dette.  



C: Anita Sivertsgård ny leder av idrettslaget. Katrine har snakket med henne 

angående at det nå kommer i retten hver mandag hva som er aktivitetene i 

skigruppa. 

D: Neste møte blir 9/2 2023(flyttet en uke) 

 

Styremøte skigruppa. 16/2-23 

På teams. Tilstede: Eivind, Christen, Katrine, Silje Mari og Åsmund (ref) 

 

Sak 1: Allidrett: Vi fordelte treningene. Katrine setter opp plan. 16.30 og 17.30. 45 minutter med 

aktivitet. 

 

Sak 2: Øra, «mini-VM»: 12. mars. Rørosbanken er sponsor. Katrine ansvarlig for presse. Christen står 

for kiosken. Eivind skal sette opp dugnadsliste. Sannsynlig at navnet blir «Rørosbanken skifestival» 

 

Sak 3: Årsmøte: Åsmund ordner sakliste og legger ut dette på facebook. Åsmund skriver 

årsberetning. Christen har ordnet med regnskap og budskjett. 

 

Sak 4 Eivind skal ta opp sak angående turn på gruppeledermøte. 

 

Sak 5: 22. mars: Soknastafett. Tur med buss. 

 

Sak 6: Fjelltopploppet. 22. april. Eivind ordner stor hytte. Fredag-søndag. 

 

Styremøte 9/3-2022 

 

Tilstede: Anita Sivertsgård, Silje Mari, Katrine, Eivind og Åsmund(ref) 

Evaluering serierenn/trening:  

Litt mindre oppmøte i år enn i fjor på serierenn og treninger. Mere oppslutning på andre 

aktiviteter/samlinger. Virker som rennprogram og treninger fungerer greit på tirsdagene. 

 

Evaluering helgetur til Trondheim:  

Generelt virker det som folk synes det var en vellykket tur. 

 



Lagsmesterskap: 

21 mars i Sundveien. Dugnadsgjengen er styret og serierennkomiteen. Katrine tar ansvar for det som 

foregår inne. Eivind ordner med skolen. Forslag om kostymeklasse for foreldrene. Åsmund tar start. 

Trond Are og Frode tar startnummer og tidtaking. 

 

Soknastafetten 22 mars: 

Busstur dit. Legges ut snart. Håper på god deltakelse. 

 

Fjelltopploppet 21-23 april: 

Prøve å få til en gjeng dit. De som dro dit i fjor var fornøyd.  

 

SPOND: 

Gode tilbakemeldinger på bruk av SPOND. 

 

Styremøte Røros IL skigruppa 4/5-23 

 

Tilstede: Trond Are, Christen, Katrine, Eivind, Mads Randen, Silje Mari og Åsmund(ref) 

 

1: Evaluering 

Fint med samlinger, viktig for miljøet. Forskjellige ønsker når det gjelder renn/trening. Noen 

vil gå lengre distanser, noen vil ha flere sprintrenn, noen vil ha flere vanlige renn. Vanskelig å 

gjøre alle til lags. Forslag om å spørre utøverene på premieutdeling hva de synes. 

Informasjonsflyten har vært bra med SPOND og facebook. 

Vi har fått gode tilbakemeldinger på at vi ikke har treningsavgift. 

Kalenderne var en god inntektskilde. Håper på at vi kan selge enda flere til jul i år. 

Rørosbanken skifest var også en god inntektskilde. Tilbakemelding: Fint hvis dugnadslistene 

kommer litt tidligere. 

Arrangementsliste kan sendes ut før sesong. 

Treningssamarbeid med klubbene rundt? 

Ønske om lys ved mål i lysløypa. 

Ønske om å få det litt triveligere i varmebua. Sittegrupper? Maling? 

 



2: Neste sesong 

Jakkeprosjekt: Få med sport1 på å se på boblejakker med sponsorer. Både til utøvere og 

foreldre. 

Byttedagen: Kanskje dra inn flere grupper. Gjenbruksdag? Mulig vi kan ha byttedag 

annethvert år? Eivind tar med innspill til gruppeledermøte. 

Fra 4. og oppover: Overnattingstur til f.eks Ljøsnåvollen eller lignende plass? 

Fra 5. og oppover: En trening utenom tirsdager? 

Smørekurs? 

Sven Tore har sagt seg positiv til å være trener. 

 

3: Rekruttering 

Hvordan få flere med på renn utenfor Røros/Os? Fadderordning? Spørre foreldre/utøvere 

direkte om de vil være med på skirenn. 

 

 

Protokoll til styremøte i Røros Idrettslag, skigruppa 

 

Møtenummer: 

Dato: 27/8-23  

Kl: 19.00   

Sted: Bersvensrabben 24 

 

 

Til stede: Eivind, Christen, Katrine, Silje Mari, Åsmund(ref) 
 

 

Sakliste 

 

Vedtakssaker:  

 

Sak 1 Møteplan 

Sak 2 Fordelingsmøte treningstider 

Sak 3 Tildeling for kjøp av utstyr for utlån 

Sak4  Bruk av klubbadmin 

Sak 5 Eventuelt 

 

 

 
 
 

Sak 1 Møteplan 



 

Diskusjon: Foreslått torsdager. Diskuterte ulike dager.  

 

Vedtak:  Faste styremøter torsdag 20.00 på Bersvensrabben 24. Første torsdag hver 

mnd. Fra september til mai. Eivind sender ut innkalling. 
 

Sak 2 Fordelingsmøte treningstider tirsdag 29/8 

 

Diskusjon: Skal vi ha flere treninger utenfor tirsdager? 

 Krever mere, flere trenere. Hvis gruppa fra 6. trinn blir med neste år, bør vi nok ha en ekstra 

trening.  Samarbeid med skiskyting? 

 

Vedtak: Vi vil ha treninger på tirsdager17.30 etter høstferien, men holder det åpent for 

å eventuelt ha en trening på onsdager også. Eivind skal diskutere med trener Sven Tore. 

 

 

 

 

Sak 3 Tildeling av kjøp av utstyr 

 

Bakgrunn: Vi har fått tildelt  penger for kjøp til utstyr fra lotteri og stiftelsestilsynet på 

280 000kr. Ski, sko, staver, lagsdrakter, hansker og luer kan kjøpes inn. 

 

Diskuterte hvordan dette kan brukes. Vi trenger bl. annet rulleski. Vi diskuterte ulike 

løsninger. Hva kan vi best gjennomføre dette i praksis?  

 

Vedtak: Saken er til diskusjon. Diskuteres mere neste møte. 

 

 

Sak  4 Bruk av klubbadmin 

 

Eivind har fått innkalling til kurs i klubbadmin på Bergstadens hotell 14/9. Vi skal bruke 

klubbadmin bl. a til å registrere hvem som er aktiv på ski. Samordna registrering.  

 

14/9-kl 18.00 er det kurs i klubbadmin. Ingen av oss kan den dagen.  

 

Vedtak: Vi har ingen å sende på kurs, Eivind skal høre med Anita hvordan vi skal 

forholde oss til klubbadmin. Christen er hovedansvarlig for klubbadmin i skigruppa. 

 

 

Sak 5; diverse: 

 

Orienteringssak om evt. sammenslåing med skiskyttergruppa: 

 

Eivind har fått temaer som må avklares før evt. sammenslåing av gruppene ski og skiskyting: 

Folk i styret, penger, regler, samarbeid med Os, samarbeid med hovedlaget, regler for støtte, 

etc. Torsdag 21/9 blir det møte med skiskyting for å diskutere disse temaene.  

 

 

 



 

Protokoll til styremøte i skigruppa 

 

Møtenummer: 

Dato: 070923 

Kl: 20.00-22.00   

Sted: Bersvensrabben  

 

 

Til stede: Katrine, Silje Mari, Christen, Eivind og Åsmund(ref).  
 

 

Sakliste 

 

Saker:  

 

Sak 1 Kommentarer til innkalling 

Sak 2 Status fra hovedlag v/Christian 

Sak 3 Sportslig 

Sak 4 Informasjon 

Sak 5 Økonomi 

Sak 6  Utstyr 

Sak 7 Diverse. 

 

 

 

Møteplan styret 

 

Første torsdag hver mnd. i sesongen. Kl. 20.00. 
 
 

Sak 1: Kommentarer til innkalling: 
Ingen kommentarer til innkalling. 
 
 
Sak 2: Status fra hovedlaget 
Ingen fra hovedlaget tilstede. Eivind har vært i kontakt med Christian om et par saker 
de skulle se på angående Langegga. 
 
 
 

Sak 3: 

A:treninger:  

Vedtatt treninger på tirsdager 17.30, evt også onsdager klokka 18.00. Oppstart etter 

høstferien. 

 

 



B: Treningsgrupper og trenere 

To grupper på barmarkstreninger: Fra 2-4, trinn og 5. trinn og eldre 

Rullering på treneransvaret på den yngste gruppa. Katrine spør om aktuelle kandidater kan 

tenke seg å være trener. 

Sven Tore Tørres spørres om å være trener på eldste gruppe. 

C: Samlinger ila sesongen 

Dagssamling i Haltdalen etter høstferien. Kanskje med overnatting for de fra 5. trinn og eldre. 

Ramundberget-samling. Sannsynligvis 24-26 november. Christen innhenter priser til neste 

møte. 

D: Egne renn ila sesongen: 

Kretsrenn: TOS-arena usikker om det blir snøproduksjon, men det kan bli.  Kanskje renn i 

julemarkedshelga, f. eks. søndag 10/12. 

Renn på Øra i mars, sannsynligvis i samarbeid med Rørosbanken. 

E: Ambisjonsnivå eksterne renn 

Prøve å få til en rennhelg i Trondheim i løpet av sesongen. 

Tur til Østersund kanskje mest aktuell for de aller ivrigste. 

Fjelltopploppet som sesongavslutning. 

F: Idrettsskolen 

Datoer: 25/10 og 1/11.  Kommer tilbake med trenere. 

 

Sak 4 Informasjon 

A: Oppstartsmøte: 

Møte på Bergstaden hotell 17/10-23. Kickoff/Informasjonsmøte etter trening i sentrum. 

Treningsstart 17.30. Infomøte med mat ca 18.30. Prøve å få med foreldrene. 

B: Info til de som ikke har vært med før: 

Kan idrettslagets hjemmeside brukes til  publisering av treningstider? Spond. Facebook.  

Annonse i Retten fra idrettslaget kan brukes. Publisere på klassegrupper. 

C: Spond og facebook, behov for endringer: 

Ble enige om vi fortsetter å bruke disse kanalene som før. 

 

Sak 5:  Økonomi 

A: Status 

Har ca 260 000kr. nå. Ca 15 000 i pluss så langt i år. 



B. Julekalender 

Vi prøver å selge så mange kalendere som mulig. Veldig fin inntektskilde for skigruppa som 

ikke krever så mye dugnadsinnsats. Christen har kontakt med Nea radio. 

C: Mulige inntekskilder ellers: 

Eivind har ordnet med dugnad neste år: Nattevakt på Verket for Strindheim håndball etter 

sommerferien. 

 

Sak 6: Utstyr 

A: Dunjakker og luer 

Plan om dunjakker og luer. Gjennom sport1. Eivind har spurt Trond Morten på Sport1 om han 

har noen alternativer. Kommer tilbake med dette. 

B: Gave fra lotteritilsynet: 

Eivind er i ferd med å forhøre seg om hvordan dette kan gjøres, bl. annet med sport1. 

C: Byttedag 

Gruppeledermøte 28/9; der skal Eivind foreslå at det kan være en felles byttedag for hele 

idrettslaget. Hvis ikke gjennomslag for dette kan vi muligens ha byttedag annethvert år. 

 

Sak 7: Diverse: 

Hvor mange får til å være med på møte om sammenslåing av ski og skiskyttergruppa 21/9 kl. 

20.00 på Bergstaden hotell? Fint hvis så mange som mulig blir med. Åsmund, Christen og 

Eivind kan komme. Kan hende at flere blir med. 

 

Protokoll til styremøte i Røros Idrettslag 

 

Dato:051023  

Kl: 20.00-22.00  

Sted: Bersvensrabben 

 

 

Til stede: Silje Mari, Katrine, Christen, Eivind og Åsmund(ref) 

 

 

1) Sakliste 

 

1. Kommentarer til innkalling: Ingen kommentarer. 
2. Status fra hovedlaget: Ingen fra hovedlaget tilstede. Vi gikk igjennom referat 

fra møtet med skiskyting vedrørende mulig sammenslåing av gruppene. 
3. Sportslig 



a. Treninger: 17/10 blir det første skitrening for sesongen 23-24 på 
Skistuggu. Treninga starter 17.30. Sven Tore tar ansvar for eldste 
gruppe (mulig disse starter treninga et annet sted, og ender treninga på 
Skistuggu). Etter treninga blir det mat, infomøte(Eivind står for dette) og 
mat. Vi inviterer foreldrene. Det blir også jakkeprøving. Åsmund og 
Christen tar ansvar for oppdekking og rydding. Silje Mari og Katrine tar 
ansvar for innkjøp av mat.  

b. Treningsplan: Katrine har satt opp plan for treninger ut november. 
Katrine sender ut plan. Forslag om 2 grupper. En gruppe 2-4 trinn, og 
en gruppe 5. trinn og eldre.  

c. Samling Haltdalen 21-22/10: Det meste er klart. Huset er leid. 
Planlegger overnatting for 5. trinn og eldre, da kan man få til en økt på 
søndag også. 

d. Samlig Ramundberget 24-26/11: Christen har booket leiligheter. Det er 
leid 10 stk. 6-manns leiligheter. Forslag om egenandel på 400kr. 
Kanskje de eldste kan dra rett etter skolen fredag 24/11 og få tid til en 
treningsøkt på fredag? Katrine setter opp treningsplan. 

e. Egne renn: Usikkerhet angående kunstsnø, og etter dialog med kretsen 
legges datoen på rennet til 7/1-24 på TOS arena. Når det gjelder evt. 
renn på Øra er det ikke sett på det ennå. 

f. Idrettsskola: Vi har ansvar for idrettsskola 25/10 og 2/11, to grupper; 
16.30 og 17.30. Eivind spør Stine om hun kan stille, eventuelt må vi 
finne annen løsning. 

4. Info 
a. Oppstartsmøte: Katrine sender ut treningsplan, Eivind lager infoskriv. 
b. Haltdalen/Ramundberget: Info legges på SPOND. Mere info etter hvert.  

 
5. Økonomi 

a. Status: Har 225 000kr på konto nå. 
b. Kalender: Blir over samme lest som i fjor. Vi ønske å bestille minst 1000 

stk.’ 
c. Mulige andre inntekskilder: Lue-avtale? 

6. Utstyr: 
a. Dunjakker og luer: Ble enige om å subsidiere jakkene til barna noe, slik 

at «egenandelen» for      
b. utøveren blir 999kr, da subsidierer skigruppa med ca 250kr pr jakke. 

Craft jakke og lue. 
c. Gave fra lotteritilsynet: Ser ut som vi får kjøpt inn 60 stavpar, 60 skopar, 

60 par ski og 20 dresser. Mulig vi kan dele det ut på Os. Utøvere kan 
låne utstyret en sesong av gangen. Sport1 kunne være behjelpelig med 
å ta imot skia etter sesongen, men lagringsplass må vi skaffe selv. 
Skiene må også prepareres etter innlevering, dette må vi lage en 
dugnad på, kan spørre noen med kompetanse på skismørning om de 
vil bidra. 

d. Byttedag: Mulig idrettslaget tar opp tråden på denne. 
7. Diverse: Smørekurs på sport1 mens barna har en trening? Eivind har fått 

forespørsel fra «Artut» om vi kan bidra med noe, vi kan ikke komme på noe vi 
kan bidra med i den sammenheng.  

 
Neste møte blir sammen med serierenn-komiteen. 



 

Protokoll til styremøte i Røros Idrettslag 

 

 

Dato: 2/11-23  

Kl: 2000-2245   

Sted: Bersvensrabben 

 

 

Til stede: Silje Mari, Katrine, Eivind, Christian, Christen, Øystein, Mats, Anne Beate og 

Åsmund(ref) (Øystein og Anne Beate var kun med på serierenn-delen av møtet) 

 

 

Sakliste 

 

Kommentarer til innkaling 

• Ingen kommentarer. 

 

Status hovedlaget v/ Christian 

• Christian skal følge opp ski og skiskyting 

• Det er konstituert ny leder, valgkomite er satt på saken med å finne ny leder. 

• Der er jobbet med lys i lysløypa. Stolper og fundament har kommet. Bedre lys på 

standplassen og i bakken. Det er også planer om å sette opp bedre lys ved bua slik at 

løperne synes bedre inn mot målgang. 

• Vi informerte om at skigruppa trenger lagringsplass siden vi har fått mye utstyr. 

 

Sportslig 

a) Serierenn 

• Oppgaver til serierenngruppa: Oppsett serierenn, sette opp dugnadsliste, 

gjennomføring av renn, innkjøp etc., tips: sende påminnelse til 

dugnadsgjengen en uke før rennet, slik at alle kommer til serierennet når de 

har dugnad. 

• Helst to renn før jul. (12. og 19. desember) 

• Etter diskusjon kom vi frem til at vi skal ha ca. annenhver tirsdag med vanlige 

serierenn og trening. Deltagelsen i treningene inngår i ski-cupen. 



• Ønske om å spille musikk over anlegget under serierenn. Dette ansvaret gis til 

serierennkomiteen. 

• Send terminliste til Anita og Ove Klemmetvold(løypekjører). Ved endringer må 

Anita og Ove varsles. 

• Vi diskuterer endelig terminliste når vi er på samling i Ramundberget. 

• Markedsføring: Gjennom spond, facebook og avisa. 

b) Treninger 

• Treningene går bra så langt. Godt oppmøte. 

c) Samlinger 

• Fin samling i Haltdalen. Flere med i år enn i fjor. Økning blant naboklubbene. 

• Ramundberget: 64 senger har vi til sammen. Booka taco for 60 stk. 28 voksne 

og 32 unger er påmeldt nå. Sven Tore og Eivind er interessert i å dra rett etter 

skoletid fredag slik at de eldste barna kan ta en treningsøkt.  

• 2 økter lørdag, 1 økt søndag. 

• Sette opp treningsgrupper og trenere 

• 3 treningsgrupper: barnehage+1 og 2. trinn, 3. og 4. trinn, og 5. trinn og 

eldre. Katrine setter opp liste over trenere. 

d) Egne renn 

• 7/1: Renn på Os. 

• 16/17 desember blir det skiskyting på Os. 

• Barneskirenn, sannsynligvis på Øra. 3. eller 10. mars. 

e) Tur på renn 

• Stafett i Sokndal er martnaslørdagen. Kanskje vi heller går for Dalgård-

stafetten 13. mars. 

• Mulig rennhelg: 3-4 februar. Hummelvika+Kvål. 

• Fjelltopploppet 20. april. 

f) Skirenn 

• Påmelding via spond. Christen tar påmeldinga i år også. Katrine legger ut på 

spond. 



Informasjon 

a) Sesonginfo 

• Eivind lager. Kanskje dele ut til foreldre på første skirenn? 

Økonomi 

a) Status pt 

• Likt som forrige møte 

b) Julekalender 

• Fått 700 stk. Fordeles på de som enten har gull på cupen eller vært med på 

overnattingsopplegg. Christen ser på fordelingen. 

c) Salg av idrettslagets jubileumshefte 

• Ca 100 hefter på ski og skiskyting. Mulig at disse fordelses på de barna som er 

med på både ski og skiskyting. Eivind tar seg av jubileumshefte. 

d) Mulige inntektskilder ellers. 

Utstyr 

a) Dunjakker og luer 

• Vi skal prøve å videreføre lueavtale med Rørosbanken. Reforhandling. 

• Jakkene er populære. 

 

b) Gave fra lotteritilsynet 

• Har kommet, står hos Sport1. Utlån f. eks. på Os. 

• Vi må merke alt utstyr. 

• Vi må ha et skjema som viser hvem som har utstyret. 

• Åsmund tar ansvar for å skaffe merkelapper eller merking, samt et skjema til 

formålet. Tips: Lien bildekor.  

 

c) Byttedag i verket 

 

• Byttedag i verket om ca 14. dager. 



• Alle idretter involvert.  

• Skigruppa skal styre kafeen på lørdag 18/11 klokka 11-13 

 

Protokoll til styremøte i Røros Idrettslag 

 

Dato: 071223   

Kl: 2000-2200   

Sted: Djupsjølia 

 

 

Til stede: Silje Mari, Katrine, Christen, Eivind, Christian, Åsmund(ref) 
 

 

Sakliste 

 

1: Kommentarer til innkalling 

Ingen kommentarer 

 

2: Status fra hovedlag v/Christian 

• Hva rører seg i hovedlaget? Christian fortalte litt om hva som rører seg i hovedlaget. 

Satser på mere sportslig fokus fremover. Angående lys: Satser på at arbeidet starter 

når været blir litt mildere. Ikke noe nytt angående lager. Skal ut fra kjelleren i 

gymbygget i løpet av mars.  

• Kort referat fra gruppeledermøte forrige uke: Eivind var tilstede. Det ble diskutert 

treningsmengde og tilrettelegging for allsidighet. Strategiprosess skal startes. 

Byttedagen var en suksess, det blir ny byttedag til våren. Ny nettside er på gang. 

3: Sportslig 

a) Serierenn 

• Opplegg kommende sesong: Vi gikk igjennom plan. Diskuterte påmeldig på SPOND. 

Det ble bestemt at påmelding må skje på SPOND før 1700 renndagen. 

• Terminliste: Vi så på terminliste. 

• Markedsføring: Legges ut på klassesider på FB, egen SPOND og egen FB. 

b) Treninger 

• Trenere til serierennene: Det må settes opp trenere til skilek/skitrening. Tre grupper. 2. 

trinn og yngre, 3-4 trinn og 5- trinn og eldre.  

c) Samlinger ILA sesongen. 

• Ramundberget: Evaluering: Folk virker fornøyde. 10-manns leiligheter er nok billigere 

pr. pers, kan godt bestille 10-mannsleiligheter i god tid.  

d) Egne renn ILA sesongen 

• Status kretsrenn Os: 7/1. VM-status på rennet «veien mot VM». Får hjelp med 

markedsføring etc. Må betale noe for bruk av anlegget. Blir omtrent samme 

dugnadsgjeng som forrige gang.  Ordne startrekkefølgen slik at arrangementet blir 

mere kompakt, dvs at seniorer kan starte litt før. 

• Status renn Øra: Satte dato til 3/3. Vi har ingen utgifter på rennet. Vi får 30 000kr. for 

å arrangere rennet av Rørosbanken.  

e) Tur på renn 

• Besluttet tur Trondheim: 2-4 februar. 400kr pr. pers. for helga. 40 plasser. 



• Tur på stafett: Dalgårdstafetten onsdag 13. mars.  

f) Skirenn på terminlista 

• Markedsføring: Legges ut på SPOND. 

• Påmelding: Christen tar seg av påmelding. 

4: Informasjon 

a) Sesonginfo: Lest igjennom og godkjent. 

5: Økonomi 

a) Status PT: Ca 300 000kr på konto. 

b) Julekalender-Status v/Christen: Mangler rundt 25-35 stykker. Christen skal prøve å 

finne ut hvem som har disse.  

c) Salg av idrettslagets jubileumshefte; status: 105 hefter skal selges. 

d) Dugnadsforespørsler ellers 

• Drift av bobilområde i martnan: Ser på dette neste møte. 

• Fest sammen med håndballgruppa: Vi er for så vidt positive, hvis ikke risikoen 

økonomisk blir for stor. 

e) Budsjett leveres innen 15/1 

f) Klubbadmin: Oppdatere medlemsregister. Christen prøver å oppdatere 

medlemsregisteret i samarbeid med Anita. 

6: Utstyr 

a) Dunjakker og luer 

• Mer om luer: Luer kommer m/logo. 199 kr for lue. 

b) Gave fra lotteritilsynet 

• Organisering av utlån: Bør tilby det på treningen tirsdag førstkommende tirsdag. 

Åsmund og Eivind tar seg av dette. Åsmund og Eivind møter klokka 1645 i Langegga 

tirsdag. 

• Utlevering av utstyr 

 

7: Diverse hvis noen har noe 

• Bestemme dato for årsmøte: 7/3-24. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


